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ESPAI OBERT DE L’ESCOLA D’ENGINYERIA 
ACTA 1/2022-23 
 
Lloc: Barcelona, UPF, aula 52.217 del campus del Poblenou 
Data: 20 d’octubre del 2022 
Hora de començament: 12.30 
Hora d’acabament: 13.10 
 
Assisteixen: 
Dues (2) persones membres d’aquest espai que consten a l’acta d’assistència. 
 
En Jordi Solsona Sanjuan 
Secretari del CEUPF 
 
En Josep Vila Bestard 
Estudiant en pràctiques al CEUPF 
 
Ordre del dia: 
1. Benvinguda del Secretariat Tècnic, comprovació dels vots delegats i introducció al 
CEUPF i el seu funcionament als estudiants presents.  
2. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior.  
3. Presentació de candidatures in situ i presentació dels candidats.  
4. Votació, si s’escau, dels nous representants de l’espai obert.  
5. Aprovació de la creació de la Comissió d’EUTOPIA del CEUPF i del seu reglament.  
6. Reglamentació interna, si s’escau, de l’espai obert.  
7. Precs i preguntes.  
 
Desenvolupament de la sessió i acords: 
 
1. Presentació de candidatures i eleccions 
Es presenten n’Adrià Julià Parada —que es considera amb càrrec en tant que oficialment 
proclamat definitivament candidat a delegat, sota condició que si no resulta elegit, serà 
representant sense càrrec— i na Laura Guàrdia Vela —que es considera amb càrrec en tant 
que és proclamada definitivament i oficial com a candidata única a delegada. Com és 
costum, no és menester realitzar votacions si no hi ha més candidats que els llocs a cobrir, 
pel qual resulten elegits. 
 
2. Lectura i aprovació de l’acta anterior 
Jo, el secretari, llegeixo l’acta de l’anterior sessió, que aproven per assentiment. 
 
3. Creació i reglamentació de la Comissió d’EUTOPIA del CEUPF 
Hi ha consens en la creació de la Comissió d’EUTOPIA del CEUPF i que el seu reglament 
sigui el proposat, excloent el seu article 6. 
 
4. Reglamentació interna de l’espai obert 
Es proposa que un 10% dels delegats de l’Escola d’Enginyeria puguin convocar l’Espai 
Obert de l’Escola d’Enginyeria, que s’adopta per consens. 
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5. Precs i preguntes: 
 
Problemàtica d’idiomes en la docència: 
Els membres presents es queixen que en teoria hi ha un grup en anglès i un en català i 
castellà fins a 3r curs. El material és tot en anglès no en català ni castellà, per a tots els 
grups independentment del seu idioma de docència. Els professors —diuen— no saben bé 
l’anglès i el parlen malament. Jo els proposo de fer una queixa i recollir signatures per a 
presentar-la al director de la seva escola i al del seu departament. 
 
Problemàtica d’irregularitat en els horaris: 
També exposen la seva problemàtica d’horaris hiperirregulars i els recomano de parlar 
amb el director de l’ESUP i de fer la mateixa queixa si no és fructífer. 
 
Havent-se exhaurida l’ordre del dia i havent estats tractats tots aquells afers que ha estat 
menester, jo, el secretari, tanco la sessió, de la qual estenc la present acta en un sol full. 
 
El secretari del Consell d’Estudiants 
 
 
 
 
 
Jordi Solsona Sanjuan 
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